
SIKH08/25

Pöytäkirja

Aalto-yliopiston Sähköinsinöörikilta ry
Hallituksen kokous SIKH08/2025

Aika: tiistaina 18.2.2025, kello 16:15

Paikka: TU7, Maarintie 8, Espoo

Hallituksesta paikalla:

Puheenjohtaja Emma Uusküla

Varapuheenjohtaja Johannes Viirimäki

Fuksitoimikunnan puheenjohtaja Teemu Heikkinen

Fuksitoimikunnan puheenjohtajan adjutantti Henri Aito

Hovimestari Tuomas Rantamäki

Hovineuvos Matilda Ahonen

Viestintämestari Yassine Ramid

Kv-fuksikapteeni Markus Aaltio

Hyvinvointimestari Niklas Ritalahti

Teknologiamestari Simeon Pursiainen

Yrityssuhdemestari Tuomas Hintikka

Opintomestari Mikael Vatiainen

Hallituksesta poissa:

Rahastonhoitaja Nelli Liljasto

Muut läsnäolijat:

Henri Brax (poistui kohdassa 6)

Oliver Hiekkamies (poistui kohdassa 6)

1. Kokouksen avaaminen

Puheenjohtaja avasi kokouksen kello 16:28.

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen

Kokouskutsu oli lähetetty ajoissa ja hallituksen jäsenistä oli paikalla yli puolet

(12/13). Todettiin kokous laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi.
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3. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen

Lisättiin esityslistaan kohta “6. Teekkarikokous” ja siirrettiin seuraavia kohtia

vastaavasti. Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi muutoksin.

4. Edellisten kokousten pöytäkirjat

Hyväksyttiin pöytäkirja SIKH07/25.

5. Ilmoitusasiat

PoTasta selvitty ja potentiaali tasattu.

Tuomas sai (töitä)!

Tenttiviikko, Elektroniikka 2:n tentti oli helppo.

Salamipizza höllii!

Sunnuntaina siivotaan hallituksen kanssa!

6. Teekkarikokous

Teekkarikokouksen puheenjohtajisto esitteli Teekkarikokouksen ja

Teekkarijaoston toimintaa.

Henri Brax ja Oliver Hiekkamies poistuivat kokouksesta ajassa 16:52.

Valittiin Teekkarikokouksen varsinaisiksi edustajiksi Johannes ja Markus ja

varaedustajiksi Henri ja Niklas.

7. Toimikunnat ja tulevat tapahtumat

Puheenjohtaja: PoTasta selvitty. Talousarvio valmis ja toimintasuunnitelma

myös.

Varapuheenjohtaja: PoTa-viikosta selvitty, huh! Ulkovierailla vaikutti olevan

hauskaa ja hommat sujuivat. SILlistä järjestetty sunnuntaina. Seuraavaksi

suunnitelmana keskustella ESOn kanssa kesäsitsien ajankohdasta ja kuvioista.

Rahastonhoitaja: Talousarvio ja selvitysliite valmis!! Tarkistettu myös eri

tapahtumien osallistumismaksut.

FTMK:

Kandipuoli: PoTa-viikko on selätetty,  samoin kuin edeltäjämme heeveissä!

Talvitemmellyksen ilmo avattu fukseille, toivotaan että fukseilla riittää energiaa

lähteä mukaan! Muuten melko hiljainen viikko luvassa tenttiviikon vuoksi.
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Lauantaina odottaa ensimmäinen FTMK-virkistysilta. Lisäksi maanantaina klo

13.20.25 tapahtuu ilmeisesti jotain Amfilla…

Kv-puoli: PoTa-viikosta selvitty, oli hemo bängeri viikko. Perjantaina olisi edessä

KvTMK-poppoolla sitsien järkkäystä ja maanantaina ELEC on ice

-kv-tapahtuma.

HTMK: Potaviikosta selvitty! Øhlhäfvissä edustettu ja heevisauna suoritettu.

Kokoustettu tulevan PTxKIKxTiKxSIK sitsien parissa.

HVTMK: Vujut oli kivat. Muutamia asioita käsiteltävänä.

OPTMK: Edustettu Øhlhävfissä. Edustettu Potentiaalin Tasaus 104

-vuosijuhlassa Astoria-salissa. Opintotoimikunta ei toistaiseksi tiedota

enempää.

Markus Aaltio poistui kokouksesta ajassa 17:02.

TTMK: Potentiaali tasattu. Fokus tenttiviikossa.

YTMK: Sopimusneuvotteluja käyty, ei muita kuulumisia.

VTMK: PoTa oli leffaa. Komppaan Teknologiamestaria.

8. Hallintoasiat

8.1. Jäsenhakemukset

Markus Aaltio liittyi kokoukseen ajassa 17:05.

Hyväksyttiin liitteen 8.1 mukaiset jäsenhakemukset.

8.2. Vuosijuhlakutsut

124. Kevätpäiväntasaus 21.3.

Valittiin alustavasti Markus ja Johannes edustamaan kiltaa

Kevätpäiväntasaukseen.

HTO ry 50 19.4.

Siirrettiin kutsun käsittely seuraavaan kokoukseen.

8.3. Muut hallintoasiat

Ei muita hallintoasioita.
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9. Talousasiat

9.1. Laskut ja kulukorvaukset

Hyväksyttiin liitteen 9.1 mukaiset laskut ja kulukorvaukset.

9.2. Muut talousasiat

Ei muita talousasioita.

10. Muut esille tulevat asiat

Sovittiin, että mennään pitämään narikkaa 25.9. olevaan publiikkiin.

Keskusteltiin kiltasopimuksesta.

Keskusteltiin Jämerän Jäljessä sattuneesta välikohtauksesta.

Keskusteltiin Ølhäfvin striimistä.

Siirryttiin kokoustauolle ajassa 17:48.

Palattiin kokoustauolta ajassa 17:56.

Sovittiin Killan Kesäpäivien ajankohdaksi alustavasti 1-3.8. Sovittiin, että

Johannes kysyy Rausjärven leirikeskusta vuokralle.

Keskusteltiin PoTan valokuvista.

Keskusteltiin mahdollisista uusista yhteissitseistä.

11. Seuraava kokous

Seuraava kokous pidetään tiistaina 25.2. kello 16:15.

12. Kokouksen päättäminen

Päätettiin kokous ajassa 18:14.
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Pöytäkirjan vakuudeksi

_______________________ _______________________

Emma Uusküla Johannes Viirimäki

Puheenjohtaja Sihteeri
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